
 

 

 

 

 

 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 20 Νοεμβρίου 2023 

Προς την Υπουργό Πολιτισμού  

Θέμα : Σε ποιο στάδιο βρίσκεται η διαδικασία της απαλλοτρίωσης του διατηρητέου 

κτιρίου της οδού Τοσίτσα, όπου στεγάζεται η Εταιρεία Ελλήνων Σκηνοθετών  

 

Η Εταιρεία Ελλήνων Σκηνοθετών δίνει πολυετή αγώνα για την διάσωση κι απόδοση του 

διατηρητέου κτιρίου που στεγάζεται εδώ και δεκαετίες στο Υπουργείο Πολιτισμού. Στόχος 

είναι η ιστορική αυτή έδρα της Εταιρίας να θωρακιστεί θεσμικά και να αποδοθεί στους 

δημιουργούς, στους σκηνοθέτες, αλλά και στην ίδια την κοινωνία για δράσεις εξωστρέφειας 

και διάσωσης του κινηματογραφικού πλούτου της Ελλάδας. Με το συγκεκριμένο όραμα 

έχουν συνταχθεί στο παρελθόν πολύ μεγάλες μορφές του Ελληνικού Πολιτισμού, όπως η 

Μελίνα Μερκούρη, ο Θεόδωρος Αγγελόπουλος, ο Νίκος Κούνδουρος και πολλοί άλλοι. Επί 

του ζητήματος έχει υπάρξει σχετική απόφαση για την απαλλοτρίωση και διάσωση του 

ακινήτου από το Κεντρικό Συμβούλιο Νεότερων Μνημείων, όμως η διαδικασία δεν έχει 

προχωρήσει.  

 

Επειδή είναι δεδομένο ότι η ιστορική έδρα της Εταιρίας Ελλήνων Σκηνοθετών πρέπει να 

περάσει στην περίμετρο της προστασίας του σύγχρονου ελληνικού πολιτισμού.  

 

Επειδή στη διάρκεια των τελευταίων 15 και πλέον χρόνων ετών έχει σημειωθεί ελάχιστη 

τυπική και καμιά ουσιαστική πρόοδος επί του θέματος, από πλευράς τόσο του Υπουργείου 

όσο και εποπτευόμενων φορέων του. 

Ερωτάται η κα. Υπουργός  

Γιατί δεν έχει ολοκληρωθεί η διαδικασία της απαλλοτρίωσης του διατηρητέου κτιρίου 

της οδού Τοσίτσα 11; Σε ποιο στάδιο βρίσκεται και πότε θα ολοκληρωθεί; 

 

Η ερωτώσα Bουλευτής   
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